
Da listina ne bo
mrtva črka na
papirju
Sodelovanje borcev in mladine pri negovanju
revolucionarnih tradicij NOB

Občmska zveza združenj bor-
cev NOV. občmska konferenca
ZSMS. občmska taborniška zve-
za skupno s petimi taborniškimi
odredi in mladinska pohodna
enota »Rašiška četa« so v občini
Ljubljana Bežigrad, v letu 1985,
siovesno podpisali listino o ne-
govanju revoiuCionarnih tradicij.
ki sta jo dve leti prej sprejeli re-
publišjia Zveza zdmženj borcev
NOV in republiška Zveza taborni-
kov. Pri podpisovan|u te listine
so bile sprejete tudi tri »bežigraj-
ske« naioge Prva zajema skrb za
izgled Poti spominov m tovari-
štva, druga - skrb za tesnejše
sodelovanjetaborniških odredov
in mladinskih organizacij, tretja
pa odzivanje na izpade proti naSi
socialistični družbeni ureditvi.

Da ta fistma ne bi bila mrtva
črka na papirju, so se ob podpisu
dogovorili tudi za vsakoletni po-
govor o tem, kako uresničujejo
sprejete naloge. Tak pogovor je
sredi meseca decembra 1986
skficala komisija za negovanje
revolucionarnih tradicij pri ob-
činskem odboru ZZB NOV Ljub-
Ijana Bežigrad Udeležilo se ga je
poiovica podpisnikov. Zatajili so
trije tabormški odredi skupno z
občinsko zvezo tabornikov, med-
tem ko je predstavnik občinske
konference ZSMS zastopal tudi
mladinsko pohodno enoto

Predstavnikataborniških odre-
dov Posavski kurirji in Bičkova
skala sta povedala. kako aktivni
so na področju negovanja revo-
lucionarnih Iradicij in koliko sto-
rijo za krepitev pratstva in enot-
nosti naših narodov in narodno-
sti. 0 teh "občinskih« nalogah
nista imela veliko povedati. Na
Pot spominov in tovarištva sicer
niso pozabili. toba skupnega do-
govora, ki bi zagotovil stalno
skrb tabornikov in pohodmkov.
ni bilo. Sodelovanje med tabor-
niškimi in mladinskimi organiza-
cijami je še vedno tako. kot je

bilo pred podpisom listine. To ne
pomeni, da sodelovanja ni; toda:
kako naj, na pnmer, sodelujejo v
krajevni skupnosti, kjer nimajo
mladinske organizacije ali če na
v&bila in predloge tabornikov
nihče ne odgovarja?

Predstavnik OK ZSMS in mla-
dinske pohodne enote je pove-
dal, v kakšni stiski so bili zaradi
obsioja pohodne enote, ko pa
jim je uspel pohod Po poleh ko-
mandanta Franca Rozmana-Sta-
neta, so se zavzeli in ponovno
organizirali deiovanje te enote.
Izpričal je tudi velik interes za
sodelovanje s taborrtiškimi odre-
di in izrazil prepričanje. da bo
sodelovanje odslej boljše.

Razprava o tretji »občinski-
nalogi je zajela nekatere novejše
predloge slovenske mladinske
organizacije. čeprav le ti ne
predstavljajo izpade proti naši
družbi. Na seji navzoči mladinci
in borci NOV so bili za temeljito
vsebinsko spremembo in tudi za
pocenitev šlafete in njene zak-
Ijučne prireditve. Sprejeli so tudr
predtog, da naj OK ZSMS Ljub-
Ijana Bežigrad razpravlja o zah-
tevi RK ZSMS, da se kultumo-
umetniška skupina LAIBACH le-
gahzira. Podprli naj bi naslednje
stališče. »Umetniški program
skupine LAIBACH ne predstavlja
ovire za legalizacijo samostojne-
ga delovanja, oviro predstavlja
ime skupine, ki v našem seda-
njem prostoru in času žali čustva
mnogih in ne samo udeležencev
NOB-.

Za zaključek bi lahko zapisali,
da sprejem listine s tremi dodat-
nimi nalogami s področja nego-
vanja revolucionarnih tradicij še
ni vzpodbudil napredka v obli-
kah delovanja irr sodelovanja
podpisnikov llstine. da pa dobra
volja za tesnejše sodelovanje še
obstaja- To daje upanje, da bo
naslednji pogovor uspešnejši.
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